
P R O T O K Ó Ł  Nr XL/2022
ze zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie

odbytej w dniu 25 maja 2022 r.

Początek sesji godz. 9.00
Zakończenie sesji godz. 9.45  

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu).
Zaproszeni goście: wg załącznika Nr 2 do protokołu.

Radni obecni - 12
Radni nieobecni -  3
Radni nieobecni - Piotr Antoszewski

Joanna Karabinowska
   Grzegorz Żmijewski     

Adn. pkt 1. Otwarcia XL zwyczajnej sesji Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący
Rady  Miejskiej  –  Tomasz  Kasprzak,  stwierdzając  na  podstawie  listy  obecności
quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.  Powitał Burmistrza, radnych
oraz sołtysów i widzów przed monitorami.

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad:

1. Otwarcie i odczytanie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Miejskiej.  
3. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami oraz działań

podejmowanych w kierunku aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru
Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

4. Informacja o stanie:
• bezpieczeństwa publicznego – Posterunek Policji,
• ochrony przeciwpożarowej – jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej.

5. Podjęcie uchwały  w sprawie przystąpienia  do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego gminy Miłomłyn w obrębie Liwa.

6. Podjęcie uchwały  w sprawie przystąpienia  do sporządzenia  miejscowego
planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  części  dz.  ewid.  nr  278/6
w obrębie Miłomłyn, gmina Miłomłyn.

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego
dla strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych.

8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej
Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2022-2035.

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na
2022 r.

10. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów.  
11. Wolne wnioski i informacje.
12. Zakończenie obrad sesji. 

Do porządku obrad nie zgłoszono wniosków.
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Adn. pkt 2. Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Miejskiej.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że projekt
protokołu  był  dostępny  w  Biurze  Obsługi  Rady,  jak  i  dostępny  jest  na  sesji.
W związku z tym radni mogli się zapoznać z jego treścią.

Radni nie zgłosili uwag do protokołu.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie
imienne wniosek o przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady.  

„Za” przyjęciem wniosku głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.  

Protokół głosowania imiennego
z dnia 25 maja 2022 r.
wg załącznika Nr 3 do protokołu
Nr XL/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół został przyjęty jednogłośnie.

Adn. pkt 3. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami oraz
działań podejmowanych w kierunku aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru
Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  przedstawił  informację
o działalności w okresie między sesjami oraz działań podejmowanych w kierunku
aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.
  

Informacja wg załącznika
Nr 4 do protokołu Nr XL/2022
z sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie.

Do przedstawionej informacji nie zgłoszono pytań.

Adn. pkt 4 Informacja o stanie:
• bezpieczeństwa publicznego – Posterunek Policji,
• ochrony przeciwpożarowej – jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej.

Informację  o  stanie  bezpieczeństwa  publicznego  przedstawił  Kierownik
Posterunku Policji w Miłomłynie, Pan Daniel Kaczorowski.

Informacja wg załącznika
Nr 5 do protokołu Nr XL/2022
z sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie

Do przedstawionej informacji nie zgłoszono pytań.
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Informację o stanie ochrony przeciwpożarowej przedstawił w zastępstwie za
Komendanta Gminnego OSP radny Krzysztof Kijański.

Informacja wg załącznika
Nr 6 do protokołu Nr XL/2022
z sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie

Do przedstawionej informacji nie zgłoszono pytań.

Adn. pkt 5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie przystąpienia  do  sporządzenia
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Miłomłyn
w obrębie Liwa.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Na posiedzeniu komisji
była  dyskusja  na  temat  warunków  technicznych  uchwalenia  planu.  Ustalono,
że możliwości zabudowy pokaże projekt planu i wtedy będzie okazja do szerszej
dyskusji.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 25 maja 2022 r.
wg załącznika Nr 7 do protokołu
Nr XL z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie
przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego gminy Miłomłyn w obrębie Liwa została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XL/323/2022
wg załącznika Nr 8 do protokołu
Nr XL z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  części  dz.  ewid.  nr
278/6 w obrębie Miłomłyn, gmina Miłomłyn.
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Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że projekt
uchwały  zakłada budowę farm fotowoltaicznych w pobliżu  Miłomłyna.  Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 25 maja 2022 r.
wg załącznika Nr 9 do protokołu
Nr XL z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie
przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego dla części dz. ewid. nr 278/6 w obrębie Miłomłyn, gmina Miłomłyn
została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XL/324/2022
wg załącznika Nr 10 do protokołu
Nr XL z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  ekwiwalentu
pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Radny  Krzysztof  Kijański  poinformował,  że  w  głosowaniu  nad  uchwałą
wstrzyma się od głosu ze względu na to, iż jest strażakiem. Uważa, że głosując za
uchwałą,  głosowałby  nad  ekwiwalentem  dla  siebie.  Poinformował,  że  na
posiedzeniu  komisji  dało  się  odczuć,  że  wszyscy  radni  są  za  podniesieniem
ekwiwalentu strażakom. Podziękował za to wszystkim radnym. Dodał, że tak jak
była  mowa  w  przedstawionym  sprawozdaniu,  strażacy  przeznaczają  swój
ekwiwalent  na  utrzymanie  jednostek,  m.  in.  na  sprzęt.  Podziękował  radnym
w imieniu wszystkich strażaków z terenu gminy.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się”
1 radny.
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Protokół głosowania imiennego
z dnia 25 maja 2022 r.
wg załącznika Nr 11 do protokołu
Nr XL z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie ustalenia
wysokości  ekwiwalentu  pieniężnego  dla  strażaków  ratowników  ochotniczych
straży pożarnych została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XL/325/2022
wg załącznika Nr 12 do protokołu
Nr XL z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2022-2035.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 25 maja 2022 r.
wg załącznika Nr 13 do protokołu
Nr XL z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zmiany
Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  i  Gminy  Miłomłyn  na  lata  2022-2035
została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XL/326/2022
wg załącznika Nr 14 do protokołu
Nr XL z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Miasta  i  Gminy
Miłomłyn na 2022 r.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.
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Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 25 maja 2022 r.
wg załącznika Nr 15 do protokołu
Nr XL z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zmian
w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2022 r. została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XL/327/2022
wg załącznika Nr 16 do protokołu
Nr XL z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 10. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów.  

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono.

Adn. pkt 11. Wolne wnioski i informacje.

Radna  Małgorzata  Düformantel  zwróciła  się  do  mieszkańców  osiedla
Konstytucji 3 maja i ul. Ilińskiej w Miłomłynie, że cały czas działa z Burmistrzem
w  sprawie  postawienia  dodatkowych  ekranów  akustycznych  przy  trasie
S  7  w  Miłomłynie.  Odbyło  się  spotkanie  z Wicemarszałkiem  województwa,
dyrektorami  departamentu  ochrony  środowiska,  na  którym  Marszałek  wydał
polecenie  Generalnej  Dyrekcji  Dróg  Krajowych  i  Autostrad  w  Olsztynie
o  przeprowadzenia  badań.  Zostaną  one  przeprowadzone  przez  długi  czas
w okresie letnim, łącznie z sobotami i niedzielami, kiedy jest największy ruch na tej
trasie. Jest  poparcie  Marszałka,  Wicemarszałka  i   departamentu  ochrony
środowiska. Drugie  spotkanie  w  tej  sprawie  odbyło  się  z  przedstawicielem
GDDKiA.  Ma  nadzieję,  że  jeżeli  wyjdą  przekroczenia  poziomu  hałasu,  to
w przyszłym  roku  zostaną  postawione  ekrany,  które  zabezpieczą  mieszkańców
przed hałasem.

Następnie  radna  poinformowała,  że  przy  ul.  Potockiego  w  Miłomłynie
powstał mały plac zabaw. Panowie Jan i Jacek Trznadel z tartaku w Miłomłynie
zrobili na ten plac dwie ławeczki. W imieniu mieszkańców podziękował im za to.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że do Rady
wpłynęło  pismo  jednej  z  mieszkanek  gminy  w  sprawie  przejęcie  gruntów
stanowiących ciąg komunikacyjnych w skład, którego wchodzi działka Nr 67/1. 
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Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  jest  to
droga należąca do Skarbu Państwa w zarządzie powiatu. Ta pani sprowadziła się
do tej miejscowości w 2016 br. i kupiła działkę. Chce narzucić Radzie i burmistrzowi
przejęcie  tej  drogi,  ale  on  jest  temu  przeciwny  ze  względu  na  koszty  jej
utrzymania. Jest to droga gruntowa o długości ok. 150 m, dojazdowa do posesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak stwierdził, że uwagi w tej
sprawie należy kierować do właściciela gruntu, czyli Skarbu Państwa. W imieniu
Rady udzieli takiej odpowiedzi na to pismo.  

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że na poprzedniej sesji było
przedstawiane pismo OSP Liwa. Chodzi o wymianę starego samochodu na nowy.
Rada musi zająć stanowisko w tej sprawie. Zapytał, czy radni mają jakieś uwagi.
Czy,  jak  znajdą  się  środki  w budżecie,  to  trzeba inwestować  w ten samochód.
Wiadomo, że to jest zależne od możliwości budżetowych.

Radny  Szymon  Andruszkiewicz  uważa,  że  nie  ma  co  myśleć  na  temat
budżetu.  Należy  iść  w  kierunku,  albo  zostawić  samochód,  który  będzie
wycofywany z OSP Miłomłyn, albo sprzedać i te pieniądze przeznaczyć na zakup
samochodu do Liwy.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak zapytał Burmistrza, czy ta
sprawa mogłaby zostać załatwiona w ten sposób.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  jest  to
dobry pomysł. Jednak trzeba by sprzedać ten samochód, a uzyskane ze sprzedaży
pieniądze dołożyć do zakupu nowego samochodu do OSP w Miłomłynie,  gdyż
brakuje na niego pieniędzy. W budżecie gminy są zabezpieczone środki na ten cel
w kwocie 300 tys. zł, 400 tys. zł gmina dostała z NFOŚ, 50 tys. zł od Marszałka, to
łącznie stanowi kwotę 750 tys. zł. Wartość nowego samochodu jest w granicach
970 tys. zł. Brakuje więc pieniędzy. Strażacy mają obiecane pieniądze w kwocie 100
tys. zł, częściowo z Lasów Państwowych i z Funduszu Solidarnościowego, ale póki
co  nie  podpisano  porozumienia.  Najlepiej  byłoby,  żeby  stary  samochód  z  OSP
Miłomłyn przekazać do OSP Liwa. Jednak w międzyczasie OSP Liwa określiła się,
że nie chce tego samochodu, tylko samochód ciężki odpowiedni do warunków
terenowych. W związku z tym sprawa stanęła, czyli stary samochód OSP Miłomłyn
zostanie sprzedany. W międzyczasie rozmawiał z  przedstawicielem Państwowej
Straży Pożarnej w Olsztynie, który był na spotkaniu OSP w Ostródzie. Samochody
wycofywane z PSP mają trafiać do OSP, ale za pieniądze 200 tys. zł. Może okazać
się,  że  gmina będzie  musiała  znaleźć w budżecie  gminy dodatkowe środki  na
udział  własny  gminy  w  realizacji  inwestycji  za  ponad  10  mln  zł,  by  skorzystać
z dofinansowania z Polskiego Ładu. Gmina pozyskała pieniądze z Polskiego Ładu
dla  uzdrowisk  na  budowę  kanalizacji  sanitarnej  od  ul.  Zatokowej,  ul.  Ilińskiej,
w  kierunku  plaży  w  Miłomłynie.  Dodatkowy  wydatek  dla  gminy  to  naprawa
samochodu za ponad 20 tys. zł oraz podwyżki dla nauczycieli od maja br. o 4,4 %.
Gmina będzie musiała znaleźć w budżecie na ten cel 30% środków własnych.
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poinformował,
że 5 czerwca br.  rozpoczyna się flis  kanałowy.  Od 5 do 12 czerwca przy moście
w Liwie będą budowane tratwy flisackie. Spław tratw rozpocznie się 12 czerwca.
Do  Miłomłyna  tratwy  przypłyną  17  czerwca.  W  związku  z  tym  zaprosił
mieszkańców na tę imprezę.   

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że 28 maja br.
LKS  „Tęcza”  Miłomłyn  wspólnie  z  Miejsko-Gminnym  Ośrodkiem  Kultury
w  Miłomłynie  organizuje  obchody  Dnia  Dziecka.  W  związku  z  tym  zaprosił
zainteresowane osoby.  

Adn. pkt 12. Zakończenie obrad sesji. 

W związku z  wyczerpaniem porządku XL  zwyczajnej  sesji  Rady  Miejskiej
Przewodniczący dokonał zamknięcia obrad.

Na tym protokół zakończono.
Protokółowała: Przewodniczący Rady Miejskiej
K. Staszyńska Tomasz Kasprzak
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